
Referat  
Generalforsamling i Grundejerforeningen Lunden 27/3 2008 

 Formand Martin bød velkommen, og valgte Annemette til referent.  

Martin fortalte lidt om det forgangne år. Sommerfesten var hyggelig og festlig, men til julefesten kunne vi kun 
samles til eftermiddagsarrangementet, da der ikke var tilslutning nok til festen om aftenen. Det må vi kunne 
gøre bedre til 2008. Fastelavnsfesten foregik i multisalen i skolen, og der var stor tilslutning, som sædvanligt. 
Aflæggelse af regnskabet fremlagde Annemette, og det blev godkendt med et fint overskud på 4951,91. 

Indkomne forslag : ændringsforslag til vedtægterne grundet kommunesammenlægningen. Der står i 
vedtægterne, at vi hører til Langå kommune, og det skal jo rettes til Favrskov kommune. 

Martin fremlagde det nye budget, og kontingentet forbliver det samme. Det blev godkendt. 

Alle bestyrelsesmedlemmer modtog genvalg og bestyrelsen ser sådan ud: 

Formand:  Martin 

Kasserer:  Annemette 

Medlemmer:  Tanja, Henning og Jens. 

Suppleanter:  Kurt (1 sup.) og Steen (2.sup.) 

Revisorer:  Aase og Anders 

Suppleanter:  Ove og Henny 

 
EVENTUELT: 

Martin havde været med til det infomøde d. 18-3-2008 vedrørende stigning i fjernvarmepriserne.  

Der blev forklaret, at gaspriserne er steget p.g.a de er afhængige af priserne på olie, som er steget  

meget, og man er stadig afhængig af et lån på 29mill. Fra 1992, som løber over 20 år, som er  

tilbagebetalt i 2012. Der opfordres til, at man holder øje med sin ratebetaling, at den ikke stiger  

yderligere, end den stigning, man allerede har fået, så skal man henvende sig til værket. Man er  

ved at kigge på muligheden i at koble sig på Hadsten efter 2012, da det ville være billigere. 

BESTYRELSEN. 
 


